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Zápisnica 

16. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

23. marca 2021 

online-MS Teams 
 

Prítomní na online rokovaní: prof. PaedDr. René Bílik, CSc., JUDr. Zuzana Nevolná, PhD., 

doc. PhDr. Marek Majdan, MSc. PhD., prof. PhDr. Vladimír Rábik, PhD., prof. ThLic. Miloš 

Lichner SJ, D. Th., doc. Ing. Viera Peterková, PhD., doc. Dr. phil. Erik Hrnčiarik, prof. 

MUDr. Jaroslav Slaný, CSc., prof. PhDr. ThLic. Juraj Dolinský SJ, PhD., prof. JUDr. Mgr. 

Andrea Olšovská, PhD., PhDr. Adriana Krupová, PhD., Ing. Daniela Naništová, Mgr. 

Katarína Karabová, PhD. a Ing. Kvetoslava Tibenská. 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

2.1 Informácia o začatí činnosti Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského 

vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Pripraviť vnútorný predpis Pravidlá 

tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality študijných programov Trnavskej 

univerzity v Trnave. 

Aktuálne záležitosti 

3.2 Prerokovanie a schválenie návrhu Rámcového časového harmonogramu štúdia na 

Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 2021/2022. 

3.3 Prerokovanie a schválenie návrhu Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave - 

Vykonanie kompenzačného opatrenia vo forme skúšky spôsobilosti na Trnavskej 

univerzite v Trnave. 

4.  Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do 

podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Aktuálne záležitosti 

6.    Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7.    Ekonomické záležitosti univerzity 

 Ročný plán úloh 

 7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Predloženie výhľadového investičného 

plánu TU  na obdobie 2021-2023  s plánom  finančného krytia. 

 7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Analýza technického stavu budov. 

Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 2021-2023. Plánovanie finančných 

prostriedkov prostredníctvom fondu údržby budov TU. 

Aktuálne záležitosti 
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8.    Kancelária rektora TU – oddelenie OAS 

Ročný plán úloh  

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Pokračovať v činnosti zriadených 

dočasných pracovných skupín pre implementáciu štandardov na TU (DPS), na jej základe 

spracovať výsledky vnútorného auditu  a oboznámiť s nimi vrcholových manažérov TU. 

8.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Na základe činnosti DPS určiť v súlade 

s Dlhodobým zámerom a ďalšími strategickými dokumentami oblasti, v ktorých budú 

stanovené postupy na zabezpečovanie kvality vo všetkých hlavných procesoch – 

vzdelávacie činnosti, tvorivé činnosti a podporné činnosti a predložiť na schválenie 

poradným orgánom rektora TU. 

Aktuálne záležitosti 

9.    Rozličné 

 

 

Bod 1  

16. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, oboznámil ich s 

navrhnutým programom a požiadal ich o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2  

 

Rektor univerzity v úvode rokovania oboznámil členov KR TU s aktuálnymi 

záležitosťami, najmä so situáciou súvisiacou s pripravovanou novelou zákona o vysokých 

školách a stanoviskom Slovenskej rektorskej konferencie, ktorá v súvislosti s problematikou 

pripravuje expertnú pracovnú skupinu. Poďakoval členom KR TU za postoje a stanoviská, 

ktoré k pripravovanej novele odzneli z úrovne fakúlt, ako aj samosprávnych orgánov 

univerzity. Ako dodal, tieto stanoviská zarezonovali nielen vo vysokoškolskom, ale aj 

spoločenskom prostredí, vďaka čomu sa univerzita predstavila ako sebavedomá vzdelávacia 

inštitúcia.  

 

2.1 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o začatí činnosti Rady pre vnútorné 

hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„RVHK“). Po schválení Štatútu RVHK Akademickým senátom Trnavskej univerzity 

v Trnave, obdržali všetci členovia navrhnutí do RVHK vymenúvacie dekréty. Ďalej 

informoval členov KR TU, že sa uskutočnilo prvé ustanovujúce zasadnutie RVHK, kde mal 

možnosť prihovoriť sa prítomným členom. RVHK prijala svoj rokovací poriadok a zaoberala 

sa návrhmi troch fakúlt na podanie žiadostí o nové študijné programy. Tieto budú po 

drobných úpravách vložené do systému Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo 

a následne budú agentúre elektronicky zaslané. 

 Kvestorka univerzity otvorila zaoberala otázku poplatkov súvisiacich s podaním 

žiadostí o nové študijné programy. Riaditeľka kancelárie rektora TU oboznámila členov KR 

TU o postupe uhrádzania poplatkov, ktorý konzultovala aj priamo so Slovenskou 
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akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo.  Rektor univerzity sa poďakoval dekanom aj 

riaditeľke kancelárie za informácie a odovzdal slovo prorektorke pre vzdelávanie, akreditáciu 

a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“).  

 

Bod 3  

  

Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 

2021 - Pripraviť vnútorný predpis Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia kvality 

študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave. Ako uviedla, na uvedenom vnútornom 

predpise univerzity priebežne pracuje, no nakoľko sa jeho vypracovanie zatiaľ nejaví ako 

urgentné a niektoré veci, ktoré s predpisom súvisia, sa neustále vyvíjajú a menia, navrhla, aby 

sa zasadnutie KR TU zaoberalo prerokovaním a schvaľovaním vnútorného predpisu až na 

konci akademického roka, aby sa dodatočne nemusel novelizovať a opätovne schvaľovať.  

 

UZNESENIE KR TU 1/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie o plnení úlohy RPÚ 

2021 - Pripraviť vnútorný predpis Pravidlá tvorby, úpravy, schvaľovania a hodnotenia 

kvality študijných programov Trnavskej univerzity v Trnave. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.2 

 V nasledujúcom bode sa KR TU zaoberalo prerokovaním a schválením návrhu 

Rámcového časového harmonogramu štúdia na Trnavskej univerzite v Trnave na akademický 

rok 2021/2022. Prorektorka pre vzdelávanie ako predkladateľka návrhu vysvetlila, že 

rámcový časový harmonogram štúdia bol vytvorený rovnako ako v predchádzajúcich rokoch, 

počas ktorých sa osvedčil. Informovala členov KR TU o konkrétnych dátumoch a odovzdala 

im slovo na pripomienkovanie predloženého materiálu.  

Dekanka PF navrhla, aby sa skúškové obdobie predĺžilo z pôvodného termínu 30. júna 

(streda) do 3. júla (nedeľa). Ako podotkla, predĺženie by pomohlo aj pri organizovaní štátnych 

skúšok a skúškové obdobie by sa uzavrelo koncom týždňa, nie v jeho strede. Prorektorka pre 

vzdelávanie ako aj ostatní členovia KR TU s návrhom dekanky PF súhlasili. 

Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor 

univerzity hlasovať o návrhu  uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 2/16-23032021 

KR TU schvaľuje návrh Rámcového časového harmonogramu štúdia na Trnavskej 

univerzite v Trnave na akademický rok 2021/2022 po zapracovaní pripomienky prijatej 

na rokovani KR TU 23. marca 2021. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 
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zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

3.3 

V ďalšom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo prorektorke pre 

vzdelávanie, ako predkladateľke návrhu Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave - 

Vykonanie kompenzačného opatrenia vo forme skúšky spôsobilosti na Trnavskej univerzite v 

Trnave. Prorektorka pre vzdelávanie zdôvodnila členom KR TU predložený návrh, ktorý je 

v súlade s § 28 zákona č. 422/2015 Z. z. o uznávaní dokladov o vzdelaní a o uznávaní 

odborných kvalifikácií a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov. V súvislosti s potrebou schválenia uvedenej smernice uviedla prorektorka pre 

vzdelávanie aj povinnosti, ktoré z toho pre univerzitu vyplývajú. Následne sa KR TU 

zaoberalo pripomienkou dekanky PdF, ktorá súvisela s vyberaním poplatku za vykonanie 

skúšky spôsobilosti. Prorektorka pre vzdelávanie informovala, že takéto poplatky nie je 

možné vyberať, pretože pri skúške spôsobilosti ide o súčinnosť univerzít. Zároveň doplnila, 

že v tejto otázke sa obrátila so žiadosťou o písomné stanovisko priamo na ministerstvo 

školstva a ani zo zákona nevyplýva, že by bolo možné takýto poplatok vyberať. Pretože 

k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity 

hlasovať o návrhu  uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 3/16-23032021 

KR TU schvaľuje návrh Smernice rektora Trnavskej univerzity v Trnave - Vykonanie 

kompenzačného opatrenia vo forme skúšky spôsobilosti na Trnavskej univerzite 

v Trnave v predloženom znení.  

Z: JUDr. Nevolná 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí  prorektorka pre vzdelávanie informovala, že z novely 

zákona o vysokých školách, ktorá je platná od 1. apríla 2021 vyplýva povinnosť  pri prijímaní 

uchádzača na bakalársky stupeň štúdia zverejniť podmienky prijatia najneskôr dva mesiace 

pred podaním prihlášok na vysokú školu. V súvislosti s touto novelou  informovala členov 

KR TU o novej agende, ktorou je vyplácanie tehotenských štipendií. Ako dodala, univerzita 

sa na tehotenské štipendiá pripravuje a konzultuje to na úrovni jednotlivých študijných 

oddelení fakúlt. Dekanka PdF informovala, že fakulta už zaznamenala prvé žiadosti 

o tehotenské štipendium a privíta v tejto veci súčinnosť. Záverom prorektorka pre vzdelávanie 

informovala členov KR TU o termínoch odvolacieho konania, ktoré sú stanovené na 12. júla 

a 9. augusta 2021. KR TU vzalo tieto informácie na vedomie.  
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Bod 4 

 

4.1  

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval členov KR TU o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Zapojenie Univerzitnej knižnice 

TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. Podujatie sa realizovalo od 1. do 5. marca a 

počas neho sa uskutočnilo viacero aktivít, ktoré boli vzhľadom k mimoriadnej situácii 

súvisiacej s pandémiou koronavírusu situované do virtuálneho priestoru. Aktivity univerzitnej 

knižnice boli zamerané na využívanie elektronických zdrojov, doplnenie on-line katalógu 

o elektronické publikácie, predstavenie vydavateľskej produkcie fakúlt TU za rok 2020, či 

vyhlásenie už tradičnej súťaže Fejtón 2021. Členom KR TU priblížil konkrétne činnosti 

univerzitnej knižnice počas Týždňa slovenských knižníc a dodal, že vo výzve na podporu 

čitateľskej kampane knižnica pokračuje aj naďalej. Zároveň uviedol, že univerzitná knižnica 

sa snaží pracovať aj vo virtuálnom priestore a prezentuje všetky možnosti dostupné pre 

čitateľov a verejnosť. Prorektor pre vedu poukázal aj na problematiku súvisiacu s chýbajúcim 

centrálnym repozitárom elektronických publikácii univerzity. V tejto veci navrhol dekan FF 

vytvorenie centrálneho úložiska pre on-line publikácie univerzity, ktoré by spracovávala 

univerzitná knižnica. KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Zapojenie Univerzitnej knižnice TU do podujatia „Týždeň slovenských knižníc“. 

Z: prof. Rábik 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vedu o stave spracovania 

Výročnej správy o činnosti univerzity za rok 2020.  

Ďalej informoval o výzve na nominácie  pre udelenie  Ceny Antona Hajduka za 

tvorivú činnosť a poďakoval dekanom fakúlt za doručené návrhy. V zmysle vnútorného 

predpisu sa udeľuje cena trom tvorivým zamestnancom a keďže boli doručené  štyri 

nominácie,  prebieha elektronické hlasovanie grantovej komisie. Na základe výsledkov 

hlasovania zostavia ocenených a budú informovať KR TU. V tejto veci vznikla medzi 

dekanmi diskusia o zmene počtu nominácií tak, aby  mala každá fakulta svoje zastúpenie. 

Prorektor pre vedu podotkol, že ide o najvýznamnejšiu cenu, ktorá sa udeľuje za vedecko-

výskumný prínos a pri zastúpení každej fakulty by mala fakultný a nie univerzitný rozmer. 

V úmysle zachovať univerzitný rozmer, navrhol toto ocenenie zúžiť len na jedného 

oceneného. Rektor univerzity ukončil diskusiu s návrhom, aby sa k tejto problematike vrátili 

na zasadnutí GR TU a následne ju opätovne prerokovali na zasadnutí KR TU. V závere 

svojho bodu prorektor odovzdal členom KR TU informáciu súvisiacu s podávaním výziev  

APVV. Výzvy z roku 2016, ktoré mali končiť v júni 2021 majú možnosť požiadať 

o predĺženie riešenia o šesť mesiacov. Zároveň vyzval dekanov, aby o tejto skutočnosti 

informovali riešiteľov na ich fakultách.  
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Bod 5 

 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“) 

informoval členov KR TU o posune v  prebiehajúcich štyroch investičných projektoch.. Pri 

príprave výstavby kongresového centra, ako aj rekonštrukcii budovy Adalbertinum je v štádiu 

rozpracovania žiadosť o stavebné povolenie. Procesy však spomaľuje komplikovaná situácia 

súvisiaca s pandémiu koronavírusu.  

 Pri projekte simulačného centra je univerzita vo fáze rokovania s architektmi, ktorí 

majú pripravovať projektovú dokumentáciu, no zatiaľ sa ich predstava nezhoduje hlavne 

s finančnými možnosťami univerzity. 

KR TU vzalo tieto informácie na vedomie. 

 

Bod 6 

 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU o činnostiach 

prebiehajúcich na jeho oddeleniach. Členom KR TU sa poďakoval za reakcie a pripomienky 

k materiálu súvisiacemu s redizajnom webovej stránky.  

 Ďalej  informoval , že redakčná rada schválila nový dizajn univerzitného časopisu, 

ktorý pošle členom KR TU. Zároveň ich požiadal, aby konkrétne pripomienky posielali 

priamo jemu a prorektorovi pre vedu. 

 Na oddelení pre zahraničné vzťahy aj naďalej prebieha obnova zmlúv so zahraničnými 

univerzitami. Ďalej informoval, že na oddelení marketingu a PR prebehli v uplynulých 

mesiacoch viaceré činnosti, ako podpora kampane „Suchý február“, podpora štrajkovej 

pohotovosti univerzity, podpora náboru nových študentov, na ktoré sa im dostali dobré 

odozvy.  

Dekan FF predostrel svoje pripomienky adresované prorektorovi pre vonkajšie vzťahy 

ohľadom medializovanej ponuky študijných programov FF TU, kde poukazoval na určité 

nezrovnalosti medzi realitou a  ponukou. Preto navrhol, aby materiál ohľadom fakúlt 

Oddelenie pre marketing a PR najskôr konzultovalo s príslušným dekanom fakulty a až 

následne zverejnilo. Členovia KR TU s návrhom dekana FF súhlasili, preto dal rektor 

univerzity hlasovať o návrhu a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 5/16-23032021 

KR TU schvaľuje návrh, aby Oddelenie pre marketing a PR pred definitívnym 

výstupom o ponuke študijných programov na fakultách univerzity konzultovalo obsah 

materiálu s dekanmi  fakúlt.  

Z.: prof. Lichner. 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Bod 7 

 

7.1  

 Kvestorka univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Predloženie 

výhľadového investičného plánu TU na obdobie 2021-2023 s plánom finančného krytia. Ako 

dodala, uvedený plán vypracúva, ale nakoľko bolo z ministerstva školstva avizované, že bude 

žiadať od univerzít Plán investičných aktivít na roky 2021 – 2026, tak sa rozhodla Výhľadový 

investičný plán TU zosúladiť s materiálom, ktorý požaduje aj ministerstvo školstva. 

Kvestorka univerzity dodala, že akonáhle bude mať materiál vypracovaný, bude členom KR 

TU predložený na prerokovanie a schválenie.  

 

UZNESENIE KR TU 6/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Predloženie výhľadového investičného plánu TU na obdobie 2021-2023 s plánom 

finančného krytia. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2  

 Kvestorka univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2021 - Analýza 

technického stavu budov. Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 2021-2023. 

Plánovanie finančných prostriedkov prostredníctvom fondu údržby budov TU. Členov KR TU 

oboznámila, že uvedený plán je vypracovaný a naplánovaný na obdobie 2021 – 2022. Štatút 

fondu údržby budov TU bude zároveň súčasťou predložených návrhov pri schvaľovaní 

rozpočtu na rok 2021.  

 

UZNESENIE KR TU 7/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2021 - 

Analýza technického stavu budov. Predloženie plánu údržby budov TU na obdobie 

2021-2023. Plánovanie finančných prostriedkov prostredníctvom fondu údržby budov 

TU. 

Z: Ing. Naništová 

 

V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity o dvoch návrhoch 

rozdelenia dotácie na rok 2021, ktoré vypracovala spoločne s tajomníčkami fakúlt, ale 

nakoľko nimi ešte rektor univerzity nie je oboznámený, najskôr ich spoločne prekonzultujú a 

následne budú predložené na rokovanie KR TU. V súvislosti s tým dekan FF navrhol, aby 

spoločne s dekanmi prediskutovali oba návrhy rozpočtu ešte skôr, ako bude materiál 

predložený na prerokovanie a schválenie KR TU, čím by sa predišlo možným komplikáciám 

a nezhodám priamo na rokovaní KR TU. Rektor univerzity s návrhom dekana FF súhlasil, no 

podotkol, že najskôr sa musí s vypracovaným materiálom, ako aj situáciou jednotlivých fakúlt 

oboznámiť.  

 Kvestorka univerzity informovala, že spoločne s riaditeľkou kancelárie rektora 

univerzity sa zúčastnili na on-line diskusii, ktorá súvisela s finančnou výzvou na zabezpečenie 

vnútorného systému kvality, ktorú ministerstvo školstva pripravuje. Zároveň dodala, že podľa 
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kritéria počet fakúlt,  sa TU bude môcť uchádzať približne o sumu 200-tisíc eur. Kvestorka 

univerzity poukázala na to, že výzva by mala byť vypísaná v apríli a univerzita by sa ňou 

mala začať zaoberať. Riaditeľka kancelárie rektora univerzity doplnila informáciu, že ide 

o výzvu z Európskeho sociálneho fondu, finančné prostriedky  bude možné použiť na 

personálne zabezpečenie a vzdelávacie aktivity, nie však na  softvérové riešenie činností pre 

vnútorný akreditačný proces.   

 Kvestorka univerzity ďalej informovala členov KR TU o posune pri riešení 

havarijného stavu strechy budovy Pedagogickej fakulty TU, kde požiadali architekta 

o predloženie zmluvy o dielo aj s finančnými požiadavkami. Zo strany univerzity vznikli 

k predloženej zmluve pripomienky, preto sa bude v najbližších dňoch usilovať zvolať 

stretnutie so zainteresovanými osobami.  

 

V závere tohto bodu dal rektor univerzity priestor kontrolórke univerzity, či nemá pre 

členov KR TU aktuálne informácie zo svojej oblasti činnosti. Kontrolórka univerzity 

informovala o prvej prebiehajúcej kontrole na univerzite, ktorá sa zamerala na univerzitnú 

knižnicu, a to v dvoch rovinách – kontrola plnenia zákonitosti v súvislosti s knižnicami 

a kontrola finančnej stránky – hospodárenie a nakladanie s majetkom. Ako dodala, priebeh 

kontroly komplikuje mimoriadna situácia, o výsledkoch kontroly bude KR TU informovať. 

Kontrolórka univerzity dodala, že bol vypracovaný Plán kontrol na rok 2021, v rámci ktorého 

budú prebiehať kontroly na jednotlivých súčastiach univerzity.   

 

Bod 8 

 

8.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala členov o stave plnenia úlohy - 

Pokračovať v činnosti zriadených dočasných pracovných skupín pre implementáciu 

štandardov na TU (DPS), na jej základe spracovať výsledky vnútorného auditu a oboznámiť s 

nimi vrcholových manažérov TU. Ako uviedla, činnosti sa realizujú ako  súčasť  prípravy 

aktualizovaného vnútorného systému kvality na TU.  KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 8/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora univerzity o plnení 

úlohy RPÚ 2021 - Pokračovať v činnosti zriadených dočasných pracovných skupín pre 

implementáciu štandardov na TU (DPS), na jej základe spracovať výsledky vnútorného 

auditu a oboznámiť s nimi vrcholových manažérov TU. 

Z: prof. Bílik 

 

8.2 

 Riaditeľka kancelárie rektora univerzity informovala členov o stave plnenia úlohy - Na 

základe činnosti DPS určiť v súlade s Dlhodobým zámerom a ďalšími strategickými 

dokumentami oblasti, v ktorých budú stanovené postupy na zabezpečovanie kvality vo 

všetkých hlavných procesoch – vzdelávacie činnosti, tvorivé činnosti a podporné činnosti a 

predložiť na schválenie poradným orgánom rektora TU. Riaditeľka kancelárie rektora 

univerzity poukázala na to, že táto úloha úzko súvisí s predchádzajúcou úlohou a rovnako sa 
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na nej intenzívne pracuje pri príprave vnútorného predpisu podľa §15 zákona č. 131/2002 Z. 

z.  o vysokých školách.  

 Rektor univerzity doplnil, že v súvislosti s hodnotením vnútorného systému kvality 

bude vypracovaný harmonogram činností a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 9/16-23032021 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora univerzity o plnení 

úlohy RPÚ 2021 - Na základe činnosti DPS určiť v súlade s Dlhodobým zámerom a 

ďalšími strategickými dokumentami oblasti, v ktorých budú stanovené postupy na 

zabezpečovanie kvality vo všetkých hlavných procesoch – vzdelávacie činnosti, tvorivé 

činnosti a podporné činnosti a predložiť na schválenie poradným orgánom rektora TU. 

Z: prof. Bílik 

 

Bod 9 

 

V poslednom bode rokovania sa členovia KR TU zaoberali pripomienkou dekana 

FZaSP, ktorou reagoval na diskusiu pravidelného vyhodnocovania Predmetovej ankety a 

ankety kvality výučby. Ako dodal, každý semester opakovane uvádza dôvody, prečo si myslí, 

že anketa je nastavená zle a na fakulte vyjadrujú nespokojnosť aj viacerí pedagógovia. Dekan 

FZaSP navrhol úpravu systému MAIS pre študentov, aby im systém sám ponúkol možnosť 

zúčastniť sa ankety. Dekanka PdF pripomenula, že systém MAIS už takouto požiadavkou na 

zapojenie sa do ankety disponuje. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia, počas ktorej si 

členovia vysvetlili, prečo na vyhodnotenie ankety nie je vhodná papierová forma a diskutovali 

o príčinách, prečo sa do predmetovej ankety zapája málo študentov. 

Riaditeľka kancelárie rektora univerzity sa v diskusii prihovorila, aby sa hľadali cesty 

na zvýšenie návratnosti ankety, či už prostredníctvom motivácie študentov priamo učiteľmi, 

alebo aj v súčinnosti s Oddelením pre marketing a PR, či Študentskou radou TU. Súčasťou 

motivácie by malo byť ubezpečenie o anonymnosti ankiet.. Zároveň poukázala na problém so 

systémom na vyhodnotenie ankety v MAIS, ktorý neobsahuje potrebné funkcionality. Tiež 

dala do pozornosti skutočnosť, že i v rámci ankety rankingu U-Multirank sa vyskytujú 

rovnaké problémy, pretože študenti z daných odborov sa zapájajú v minimálnej miere 

(zapojenie nedosahuje hranicu 11%)  Dekan FF navrhol obrátiť sa v danej problematike na 

odborníkov, napríklad sociológov z ich fakulty, ktorí by mohli poradiť, ako odbúrať strach 

študentov o anonymitu. Prorektor pre rozvoj doplnil, že využívanie inej platformy na 

vytváranie a vyhodnotenie ankety môže byť pre univerzitu problematické. Rektor univerzity 

sa poďakoval všetkým diskutujúcim za názory a vyjadril snahu riešiť danú problematiku.  

V závere bodu Rozličné sa dekan FF informoval o dátume najbližšieho zasadnutia 

Vedeckej rady TU. Prorektor pre vedu uviedol, že predbežný termín je stanovený na koniec 

mesiaca apríla a dodal, že na najbližšom rokovaní GR TU dohodnú termín a bude o ňom 

informovať.   

 

Predsedníčka AS TU poukázala na to, že skôr ako pôjde návrh rozpočtu univerzity na rok 

2021 na schválenie do senátu, bolo by vhodné, ako aj pominulé roky, postúpiť najskôr 
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relevantné výstupy ekonomickej komisii AS TU. Rektor univerzity konštatoval, že takýto 

postup bude dodržaný.  

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným členom za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                   rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 


